
 

 

 

    

 

 

  

 

  

 

 

    

     

    

     

      

     

 

    

 

    

   

  

  

     

   

 

 

  

      

     

      

 

 

    

  

 

Beste mensen, 

Hartelijk welkom allemaal. Namens het hele college wens ik u een mooi, gelukkig en gezond 2025. Ik 

hoop dat u allemaal een mooie jaarwisseling hebt gehad en dat 2025 voor u een goed jaar wordt. 

Gelukkig is de jaarwisseling in Losser goed en zonder incidenten verlopen. Dat is helaas geen 

vanzelfsprekendheid. En het vergt forse voorbereiding van de hulpdiensten, die bereid zijn om zelf 

grote risico’s te lopen om daarmee anderen te helpen. Daar zouden we als samenleving eens goed 

verder over moeten spreken. 

Bij deze wil ik alle hulpverleners bedanken die op de laatste dag van 2024 weer klaarstonden om er te 

zijn als dat nodig was! 

Zoals u weet ben ik nog niet zo heel lang burgemeester van uw gemeente en deze gelegenheid grijp 

ik dan ook graag aan om straks nader kennis met u te maken. Ik heb me met mijn vrouw en kinderen  

vanaf dag 1 heel erg welkom gevoeld. Zo’n welkom gun je echt iedereen. Wat ik in die korte tijd dat ik 

hier burgemeester ben ook heb ervaren is een enorm saamhorigheidsgevoel. Dat Noaberschap heb ik 

hier al mogen ervaren. Over niet al te lange tijd verhuizen we ook naar Losser en dan maken we echt 

deel uit van de Losserse samenleving. Daar kijk ik enorm naar uit. 

Toen de vacature van burgemeester van Losser voorbij kwam, zag ik dit als een mooie kans. Het was 

ook wel een beetje spannend. Ook al heb ik best al wat jaren bestuurlijke ervaring, maar de rol van 

burgemeester is toch anders. En dan bedoel ik niet de rol van de Johma burgemeester. 

Het is een sprong in het diepe. Niet alleen voor mij maar ook voor mijn gezin. Onbekend maakt 

onbemind zegt het spreekwoord, maar ik zie hier juist een uitdaging in. Alles wat nieuw en onbekend 

is, is spannend. Maar wat ik u mee wil geven vanavond is: waag af en toe eens een sprong. Spring in 

het diepe,  ga op zoektocht, leer nieuwe dingen. Juist door op reis te gaan en op die tocht nieuwe 

dingen te ontdekken komt u tot andere inzichten en ervaringen die u rijker en nog mooier maken als 

mens. 

Dat deed ook mijn voorganger Cia Kroon. Zij koos er voor om in 2024 geen nieuwe termijn als 

burgemeester aan te gaan maar een nieuwe invulling te geven aan haar leven. Gelukkig nog steeds 

vanuit Losser! En ook de wethouders Jimme Nordkamp en Jaimi van Essen sloegen in 2024 een 

nieuwe weg in. Hetzelfde geldt voor Jan Engels en Milad Lahdo die hier als nieuwe wethouders aan 

de slag gingen. 

Als we dan toch terugblikken op 2024 en wat er speelde in onze gemeente dan zijn er sommige zaken 

die er toch wel uitspringen. Ik noem er een paar. 



  

   

   

   

 

 

 

   

 

 

     

    

 

 

 

 

  

   

 

 
    

    

    

     

      

 

   

   

   

  

 

   

    

    

 

 

 

   

 

     

   

In Beuningen werd hotel Dinkeloord in gebruik genomen als tijdelijke noodopvang voor asielzoekers 

en statushouders. Sinds 30 mei 2024 heeft het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) dit hotel 

in gebruik. Omdat de asielopvang nog steeds onder druk staat blijft de noodopvang nog tot 30 mei 

2025 open. 

Ook werd In Beuningen een begin gemaakt met een duurzaam en toekomstbestendig schoolgebouw 

en dorpshuis voor Beuningen.  Het biedt plaats aan een basisschool, het dorpshuis en eventueel aan 

commerciële activiteiten. Bovendien wordt ook duurzaam gebouwd. 

In de Lutte is hard gewerkt aan een nieuw centrumplein dat helemaal klaar is voor de toekomst. Dat 

was op 22 juni wel een feestje waard. Complimenten voor het bouwteam Bouwen aan de Lutte, 

ondernemers, inwoners en andere partijen voor het harde werk om er een zo’n een mooi en groen 

plein van te maken. 

Sinds januari 2024 heeft Losser een activiteitencentrum voor alle jongeren in de gemeente Losser op 

sportpark Brilmansdennen. Hiervoor werd de voormalige kantine van Alc ’96 (nu SV Losser) door de 

jongeren zelf opgeknapt en  ingericht. Een mooie voorziening voor onze jeugd. Zij hebben daar de 

ruimte en de gelegenheid om hun interesses en talenten te ontdekken en zichzelf verder te 

ontwikkelen. 

In Overdinkel is het het afgelopen jaar groener geworden. Daar werden heel wat tegels gewipt die 

verruild werden voor groen. Een mooie actie die ook nodig is door het veranderende klimaat. Helaas 

zijn we net niet als winnaar uit de Twentse poule van het NK Tegelwippen uit de bus gekomen. Maar 

we hebben een mooie prestatie neergezet. In 2025 doen we weer mee met het NK Tegelwippen en 

dan gaan we uiteraard voor de 1e plaats. U helpt allemaal toch ook mee? 

Nog niet zo lang geleden was ik in Glane in het kader van kennismaken. Uiteraard hebben we een 

wandelingetje gemaakt over het Lagapad.  Maar het belangrijkste waren toch wel de gesprekken die 

ik heb kunnen voeren met mensen die betrokken zijn bij hun dorp. Ook sprak ik met dorpsraadleden in 

het spiksplinternieuwe Kulturhus. Prachtig. Echt een aanwinst voor Glane. 

Dankzij de inspanningen van Martha Horstman en met ondersteuning vanuit de Provincie en Arriva 

rijdt er ook weer een buurtbus in Glane. Op 2 september 2024 werd de eerste rit gereden. Mooi dat op 

deze manier ook de kleine kernen goed bereikbaar zijn. Een mooie voorziening voor onze gemeente 

maar vooral voor de inwoners van Glane. 

Uiteraard waren er nog veel meer mooie ontwikkelingen in onze gemeente. Maar het voert te ver om 

hier vanavond allemaal bij stil te staan. 

Minder mooie ontwikkelingen zijn er in grote delen van de wereld. Het zijn onrustige tijden. De 

medemenselijkheid lijkt soms ver te zoeken. We hebben gezien dat er niet veel voor nodig is of er 



 

   

 

 

   

     

 

   

  

 

 

 

   

  

  

      

       

 

  

  

 

 

 

  

  

 

  

 

   

    

  

 

     

 

 

 

 

breken weer rellen uit. Het antisemitisme dat de kop opsteekt. Laten we vanavond aan elkaar beloven 

dat we hier nooit tegenover elkaar komen te staan, maar naast elkaar. Hoe verschillend we soms ook 

zijn. 

Onbekend maakt onbemind. Maar niet als we ons in een ander verdiepen. Als we naar elkaar luisteren 

en onze deur en ons hart voor een ander openstellen. Met respect, tolerantie en verdraagzaamheid 

komen we een heel eind. Tenslotte wil iedereen uiteindelijk het zelfde: bestaanszekerheid en 

veiligheid. Dat er nu grenscontroles zijn ingesteld geeft misschien een bepaald gevoel van veiligheid. 

Maar dat is toch niet het soort veiligheid wat we willen. Het is in iedere geval niet de veiligheid die ik 

voor ogen heb. Het is een inperking op onze vrijheid om ons vrij te kunnen bewegen. Zeker hier aan 

de Duitse grens. 

Helaas, een ideale wereld bestaat niet. Toch kunnen we wel een eind in de goede richting komen.  

Samen met u, de wethouders, de gemeenteraad en het ambtenarenapparaat werken wij aan een 

veilige omgeving, bestaanszekerheid, goed onderwijs en werkgelegenheid. Iedereen in de gemeente 

Losser moet mee kunnen doen en gebruik kunnen maken van de vele regelingen en voorzieningen 

die er zijn. Zeker de inwoners die dit het hardst nodig hebben. Iedereen moet hier in deze prachtige 

omgeving prettig kunnen wonen, werken en leven. Nu en in de toekomst. 

U heeft waarschijnlijk iets meegekregen over de plotseling opkomende expansiedrift van onze 

buurgemeente Enschede… Die gelukkig van korte duur en niet erg breed gedeeld was. 

Onze gemeenteraad maakte daar korte metten mee en pleitte krachtig en unaniem voor 

zelfstandigheid. En terecht. De Enschedese gemeenteraad bracht de motie niet in stemming. Wie 

heeft het nou echt voor het zeggen denk ik dan… 

Hoe moet het dan wel met die samenwerking? We moeten van elkaars krachten gebruik maken en 

samen optrekken als Twentse gemeenten. Ik noemde al de saamhorigheid en het noaberschap. De 

kracht van een kleine gemeente als de onze zit juist hierin. We weten elkaar te vinden, helpen elkaar 

en we fixen het. De lijnen zijn kort en het uithoudingsvermogen groot. We hebben een gezonde dosis 

weerzin tegen grootspraak, maar vertellen trots over wat we echt voor elkaar hebben gekregen. Met 

de blik nog iets meer vooruit kunnen wij grote stappen zetten. En juist dat is wat ons in de Twentse 

samenwerking helpt: trots zijn op wat we hebben en daarmee samen naar buiten – geen intern gedoe, 

maar focus op inhoud en ambities naar buiten. 

Zelfs tot over de landsgrenzen. We verwelkomen Hollanders, Nedersaksen, Duitsers en andere 

Europeanen bij de grensovergang bij De Lutte. DeLete international border, zoals onze Jan Riesewijk 

dat in de Twentse oudejaarsconference noemde… Naast Enter het enige dorp in heel Europa dat op 

het toetsenbord te vinden is. Onderdeel van Great Losser. En daar zijn we onmeunig trots op. De 

oproep van Jan was: Make Losser Great Again! 



  

  

   

   

      

   

    

  

 

   

      

 

 

 

 

Er ligt hier in Losser al een hele mooie basis waarop we door kunnen gaan. Ik wil graag in 2025 met 

u, politie, organisaties, bedrijven, verenigingen, onderwijs- en kennisinstellingen verder bouwen. Dan 

denk ik aan het verder versterken van de bestaanszekerheid, het bieden van kansen voor onze 

jongeren, het krachtig houden van onze dorpskernen, het vergroenen van onze woonwijken en het 

bouwen van nieuwe woningen. Ik denk als burgemeester dan ook specifiek aan de aanpak van 

criminaliteit en ondermijning en het veilig houden van onze gemeente. Maar vooral aan de verbinding 

met elkaar. Zodat de gemeente Losser die krachtige en mooie gemeente blijft. Niet aan de rand van 

Nederland, maar juist in het midden van Europa. 

Laten we de kansen die in 2025 voorbij komen met beide handen aanpakken, uitdagingen niet uit de 

weg gaan en intensief met elkaar blijven samenwerken. Laten we daar samen het glas op heffen! 

Make Losser Great Again! 

Burgemeester Jeroen Diepemaat 

9 januari 2025 


